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NOTULEN 

14eAlgemene ledenvergadering d.d. 23 september 2021 

Aanwezig zijn 18 leden en 5 bestuursleden 

1. Opening van de vergadering 
Theo opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen welkom op de, door Corona 
uitgestelde, Algemene Ledenvergadering.  

 
2. Berichten van verhindering/ingekomen stukken/mededelingen 

Er zijn van 20 leden een afmelding ontvangen. 
Er zijn geen mededelingen. 
Er zijn 2 ingekomen stukken (te behandelen bij de rondvraag): 
- Brief van Wiep Mulders met vraag om een oplossing voor de situatie rond Noosa 
- E-mail van Maarten Lelieveld met de vraag om via de website en/of mail opinies te 

kunnen delen. 
  

3. Goedkeuring notulen van de 13e digitale ALV van 26 juni 2020 
Er zijn geen opmerkingen en hiermee goedgekeurd 
 

4. Algemeen jaarverslag 2020 door de secretaris 
Hans leest het “Kort Jaarverslag 2020” voor en geeft wat aanvullingen. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

5. Financieel jaarverslag 2020 
Guus loopt gezamenlijk alle punten door, waarna de Balans en Resultatenrekening 
alsmede het Jaarverslag 2020 zijn goedgekeurd. 
  

6. Verklaring kascontrolecommissie  
Leen Eerland en Corrie van der Linden hebben de boeken gecontroleerd en deze in orde 
bevonden. Guus leest de verklaring voor. De ALV wordt gevraagd het bestuur decharge 
te verlenen voor het gevoerde financiële beleid, dit wordt akkoord bevonden. 
 

7. Begroting 2021 door de penningmeester 
Guus loopt alle punten van de begroting door en met name de huidige situatie omdat 
dat door het uitstel veel relevanter is. 
Er zijn geen verdere opmerkingen.  

Hiermee wordt de begroting goedgekeurd. 
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8. Goedkeuren gewijzigd Huishoudelijk Reglement 
Er is door het bestuur een gewijzigd Huishoudelijk Reglement gemaakt in het kader van 
de Wet bestuur en toezicht rechtspersonen (WBTR).  
Hans loopt alle wijzigingen in vogelvlucht door en geeft de reden van wijziging aan.  
Er zijn geen opmerkingen en het bestuur is gemachtigd de Statuten hierop aan te laten 
passen. 
 

9. Ontwikkelingen jeugdbeleid 
Bram van Opstal had aangegeven een toelichting te willen geven op het jeugdbeleid. Hij 
is echter niet aanwezig.  
Noot: Na contact met Bram heeft hij toegezegd een en ander op papier te zetten. We 
zullen dit op de website publiceren.  
 

10. Bestuurs-vacature 
Guus heeft zijn lidmaatschap per 31 december 2021 opgezegd in verband met een 
verhuizing. Dit betekent dat de bestuursfunctie van penningmeester per 1 januari 2022 
vacant is.  
Theo vraagt aan de vergadering of iemand bereid is deze taak over te nemen. Er zijn 
geen directe kandidaten. 
Eddy Overmaat geeft aan meer informatie te willen en maakt een afspraak met Guus. 
Theo vraagt akkoord op de volgende regeling: Guus blijft in functie tot 1-1-2022, per die 
datum neemt Hans de functie van penningmeester tijdelijk over tot de ALV van 2022. 
Hiermee gaat de vergadering unaniem akkoord. 
 

11. Bestuursverkiezing 
De bestuurstermijn van Hans, Leo en Theo is afgelopen. Alle 3 stellen ze zich beschikbaar 
voor een volgende termijn. Er zijn geen andere kandidaten en de vergadering benoemd 
hen voor een volgende termijn. 
 

12. Rondvraag en wat verder ter tafel komt 
- Brief van Wiep: Hans geeft een korte toelichting op de brief. De conclusie is; nu 

de Golfbaan zelf voor een ruimte heeft gezorgd die gebruikt kan worden als 
verenigingsruimte na de wedstrijden de vraagstelling niet meer actueel is. 
Er wordt nog wel uitgebreid gediscussieerd over de invulling van het gebruik van 
die ruimte, echter de golfbaan heeft gevraagd naar een gezamenlijke wensenlijst 
van de commissies. Hans zal dit met de commissies kortsluiten. 

- E-mail van Maarten: Na wat discussie is besloten dat alle leden een opiniestukje, 
of wat dan ook, aan de redactiecommissie kunnen aanleveren, die beslist over 
plaatsing op de website. 

- Gert jan van Gijs heeft terugplaatsing van de ProwareGolf terminal gevraagd. Na 
discussie is de vergadering van mening deze terug te plaatsen. Dit zal op korte 
termijn plaatsvinden. 

- Jaap Elshout heeft een voorstel om iets te doen voor alle leden na opheffing van 
alle Coronaregels. Het bestuur zal zich hierover gaan beraden, in ieder geval zal er 
begin 2022 voor alle commissieleden een vrijwilligers-dag worden georganiseerd. 
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- Er zijn uit de vergadering een aantal vragen over de golfbaan zelf. Bijvoorbeeld: 

dubbele afslag plaatsen, Marshalls, GUR bij hole1, veilige route voor 
greenkeepers bij hole1. Het bestuur en ook de Baanadviescommissie zijn niet 
instaat om baan wijzigingen te realiseren.  

- Jaap Elshout wil dat het bestuur wat doet aan werving van nieuwe leden.           
Zijn voorstel om een poster op te hangen wordt aangenomen. 

 
 
Ad1)  
Het bestuur is vergeten om een kascommissie te benoemen in de vergadering. Leen Eerland 
en Corrie van der Linden zijn bereid gevonden dit ook voor de jaarstukken 2021 te doen. 
Na een stemming per e-mail aan de vergadering zijn zij achteraf benoemd.  

 


